
 

1 de 7 
 

 
Acta de reunió de la Junta d’Escola ordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de sessió: 4/2018 
Data: 13 de desembre de 2018 
Hora d’inici: 12.50h.   
Hora d’acabament: 14.XXh. 
Lloc: Sala de Juntes de l’EPSEVG 
 
Membres 
 
Assistents: 
Vila Martí, Frederic – PDI-A, membre nat – President  
Miquel Masalles, Jaume – PDI-A, membre nat – Secretari Acadèmic 
Alemany, Pilar – PAS, membre electe  
Aliau Pons, Joan Josep – PDI-B, membre nat 
Arnó Macià, Elisabet – PDI-A, membre nat 
Baile Puig, Maite – PDI-A, membre electe  
Blanqué Molina, Balduí – PDI-A, membre nat 
Butí Papiol, Salvador – PDI-A, membre nat 
Carbonell Ventura, Montserrat– PDI-A, membre nat 
Castell Balaguer, Joan Vicent – PDI-B, membre nat 
Díaz Boladeras, Marta – PDI-A, membre nat 
Esteve Cusiné, Jordi – PDI-B, membre nat 
Guasch Murillo, Daniel – PDI-A, membre nat 
Hernández Gómez, Àngels – PDI-B, membre electe 
Jodar Pérez, Dídac – Estudiant, membre electe 
Magnusson Morer, Ingrid – PDI-B, membre electe 
Martí Colom, Pau – PDI-B, membre nat 
Martín Fuentes, Enric –PDI-A, membre electe 
Merenciano Saladrigues, Josep M. – PDI-B, membre nat 
Moreno Lupiañez, Manel – PDI-A, membre electe 
Morillas Varon, Rafael – PDI-B, membre nat 
Morillo Velázquez, Germán– PAS, membre electe 
Musté Rodríguez, Marta – PDI-B, membre nat 
Papiol Vera, Emília – PDI-B, membre nat 
Perat Benavides, Ignasi – PDI-A, membre nat 
Picas Barrachina, Josep Antón – PDI-A, membre nat 
Pinheiro Vidal, Arthur – Estudiant, membre electe 
Prat Tasias, Jordi – PDI-B, membre nat 
Quiñones Ruiz, José Miguel – PAS, membre nat 
Raya Giner, Cristóbal – PDI-B, membre nat 
Rivera Badillo, Andreina Mia – Estudiant, membre electe 
Román Jiménez, José Antonio – Cap d’Estudis – PDI-B, membre nat 
Rovira Sancho, Roger – Estudiant, Delegat membre nat 
Ruiz Vegas, Francisco Javier– PDI-A, membre electe 
Sánchez José, M. Antonia – PAS, membre electe 
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Sanz Murillo, Alejandro – Estudiant, membre electe 
Simó Mezquita, Ester – PDI-A, membre electe 
Sivatte Adroer, Maurici – PDI-A, membre electe 
Solé Rovira, Joan – PDI-B, membre nat 
Vidal Ferré, Rafael – PDI-A, membre electe 
 
Excusats: 
Antonijuan Rull, Josefina – PDI-A, membre nat  
Català Mallofré, Andreu – PDI-A, membre electe 
Català Roig, Neus – PDI-A, membre electe 
Martín Muñoz, Mario – PDI-A, membre electe 
Masip Bruin, Xavier – PDI-A, membre nat 
Raya Marcos, David – PAS, membre electe 
Roset Calzada, Lourdes – PDI-A, membre electe 
Ruiz Jové, Xavier – PAS, membre electe 
Trullols Farreny, Enric – PDI-A, membre nat 
 
Absents: 
Casas Fernández, Bernardino – PDI-B, membre electe 
Font Mateu, Josep – PDI-A, membre nat 
Guasch Garcia, Josep – Estudiant, membre electe 
Macías Cárdenas, Marcos Antonio – Estudiant, membre electe 
Segalàs Coral, Jordi – PDI-A, membre electe 
Soler Ruiz, Joan – PDI-A, membre nat 
Ybern Carballo, Neus – PDI-B, membre electe 
 
Convidats: 
Batet Xaus, Gerard – Estudiant 
Álvarez Suau, Maria – PAS 
Mestres Romeu, Montserrat – PAS 
 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior del dia 19/07/2018 (Doc 1/4-2018). 
2. Informe Director (Doc 2/4-2018). 
3. Aprovació del Pla de Promoció de l’EPSEVG (Doc 3/4-2018). 
4. Informació sobre el seguiment provisional del Pressupost 2018 (Doc 4/4-2018). 
5. Elecció dels membres per a cobrir les vacants de la Comissió Permanent (CP) i de les 

Comissions Consultives: CCD i CT ( CT Electricitat i CT MBDesign ) (Doc 5/4-1018). 
6. Afers de tràmit. 
7. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Frederic Vilà, director membre nat – Explicar que al no haver-hi quòrum per poder aprovar 
l’acta comencem pel punt 2. “Informe del Director”, ja que aquest punt és únicament 
informatiu. 
 

 
2. Informe Director (Doc 2/4-2018). 

 
a) Màster MUESAEI – Hi ha canvi de Coordinador fins ara era el professor Balduí Blanqué 

i a partir del proper 1 de gener, serà el professor Ramon Guzmán. 
 
El Director agraeix públicament la tasca feta pel professor Balduí Blanqué. 
 
Explica també, que degut a que en l’Acte de Graduació es graduen els del curs 17/18 
serà el professor Blanqué qui farà el lliurament del diplomes. 

 
b) Revisió de la UTG – Comenta que des del Rectorat volen finalitzar la implantació de 

totes les UTG abans de començar amb la revisió de les ja implementades, la darrera 
és l’àmbit TIC del Campus Nord. Això farà que marxem a inicis del proper any. 
 

c) Reunió per la reducció  de les tarifes de rodalies – Explica que es va fer una reunió el 
passat 29 de novembre amb el Sr. Gavin, Secretari d’Infraestructures i Mobilitat i el 
Sr. Pedrosa, Director General de Transports i Mobilitat per part de la Generalitat de 
Catalunya i el Rector i el Director de l’EPSEVG per part de la UPC. Tant el Rector com 
el Director van exposar de la importància del Campus de Vilanova i del greuge que 
tenen els estudiants que venen a l’Escola, ja que des de Barcelona a Castelldefels és 
una zona i fins a Vilanova són quatre zones. La Generalitat va explicar que s’està 
treballant per fer un canvi del sistema tarifari i que volen fer una targeta que es dirà 
“T-Mobilitat” que serà per substituir les targetes actuals, ja que així es podrà calcular 
el preu del transport de manera personalitzada (cada usuari pagarà en funció de les 
seves rutines de transport, els quilòmetres recorreguts i de la freqüència d’utilització, 
etc.). Això és farà durant el 2019 per l’àrea metropolitana de Barcelona i pel 2020 per 
la resta de Catalunya. 

 
Demanen a la Generalitat que fins que no s’implanti aquest sistema tarifari, que es 
faci una reducció de preus pels nostres estudiants, però expliquen que per llei no ho 
poden fer, que en tot cas, si l’Escola pot subvencionar o buscar algú que subvencioni. 
Per això des de l’Equip Directiu farem un estudi per saber quants estudiants tenim 
que els hi podria afectar aquesta mesura per saber de quin import subvencionable 
estem parlant. 
 
 

 
 



 

4 de 7 
 

 
d) Nou model d’assignació de punt de docència als Centres – Des del Consell de Direcció 

de la UPC s’està treballant en la implantació d’un nou model que serà per tots els 
Centres més igualitari, tot i que en algun Centre tenen alguna especificitat. 
 
Encara no tenim la foto de com quedarà verdaderament, per la qual cosa quan ho 
tinguem i si fa falta convocarem una Junta d’Escola Extraordinària per parlar-ho. 
 
De moment tots el Directors de Centre estem d’acord en aquest nou model, excepte 
al d’Arquitectura. 
 

e) Renovació de l’equipament d’aules informàtiques – Pla TIC 2018, estan a punt 
d’arribar ja que ja s’ha fet l’adjudicació a una empresa, serà una aula de 21 ordinadors 
+ 21 monitors de 24” (serà cofinançament  al 50%). Milloraren  aules docents i això 
és bo per l’Escola. 
 

f) PIU 2018 – 60.000€ estem pendents de la publicació del concurs pels voladissos i els 
lavabos de costat del bar. Aquestes obres duran uns dos mesos que es faran  el mes 
de juliol i agost, per intentar interferir el menys possible amb la docència i la recerca. 
 

g) Relació de reunions. Explica que les ha posat totes en el seu informe i per això no cal 
comentar-les. Si és necessari més informació, la podem demanar. 

 
1r. TORN OBERT DE PARAULES 
 
Dídac Jodar, estudiant electe – Agraeix la reunió amb el Conseller pel tema de les tarifes 
de rodalies. Comenta que s’ha assabentat que s’ha signat un conveni entre l’estat 
Espanyol + la Generalitat + l’aeroport per tarifes especials pels seus treballadors. 
 
Comenta que el dia de la inauguració de l’Espai Emprèn, va poder parlar amb l’Alcaldessa 
de Vilanova i li va demanar que l’Escola li digués l’edat dels estudiants i quan són de fora. 
 
Ignasi Perat Benavides, PDI-A, membre nat – Comenta que la T-Mobilitat hauria d’estar 
en vigor, però encara no ho està, creu que s’ha d’aconseguir el conveni de l’aeroport que 
ha parlat el Dídac, però en tot aquest estudi també afegiria el PDI i el PAS. 
Pregunta per a que són necessaris el voladissos? 
 
Balduí Blanqué, PDI-A, membre nat – Agraeix la col·laboració dels seus companys que han 
estat amb ell durant tot el període com a Cap de Secció i Coordinador del Màster 
MUESAEI. 
 
Explica que creu que el tema del transport hauria d’estar lligat amb el pla estratègic de 
l’Escola, creu que com a Direcció del Centre s’hauria de fer un Pla estratègic dient que 
volem fer i com. 
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Respecte a l’encàrrec Docent veu que hi haurà un 8% de davallada i creu que s’hauria de 
treballar en la CCD. Hi ha una documentació on es reflecteix que l’Enginyeria Elèctrica 
patirà una davallada molt forta i des de l’Escola no s’ha dit que es farà una inversió. 
 
Tema TIC, comenta que no entén d’on surt, ja que des de la Comissió Econòmica s’està 
treballant en una altre via i la Direcció fa una altre cosa. 
 
RESPOSTES 
 
Frederic Vilà – Explica que l’estudi que et va comentà l’alcaldessa ja l’he demanat. La 
Generalitat ja ens va dir que nosaltres podíem fer convenis però amb tercers no 
directament amb ells. Un exemple és el de la Universitat Rovira i Virgili que ells mateixos 
subvencionen els seus estudiants. Miraré el tema del conveni de l’aeroport, per 
aconseguir-lo. 
 
Tema voladissos és un tema d’arquitectura i estem obligats a posar-los ja que és una 
decisió de Patrimoni UPC. 
 
No s’ha fet un Pla estratègic ja que està posat en el programa electoral amb el que em 
vaig presentar a les eleccions com a Director. 
 
José Antonio Román, sotsdirector Cap d’Estudis, membre nat – Els eixos del Pla estratègic 
són quatre i es van aprovar en la Comissió Permanent. 
 
El tema de la pèrdua del 8% és igual per tots els Centres, però finalment el Rector ens va 
dir que quedaríem igual que l’any passat. 
 
2n. TORN OBERT DE PARAULES 
 
Manel Moreno, PDI-A, membre electe – Creu que estaria bé fer un escrit com a Junta 
d’Escola al Rector per fer més força davant de la Generalitat. 
 
Marta Díaz, PDI-A, membre nat – Explica i certifica que anar a la Universitat Rovira i Virgili 
és més barat el tren i pel tema que s’ha fet des del TMB per Sant Cugat s’hauria d’esbrinar, 
ja que la Universitat Autònoma segur que ha sortit guanyant. 
 
Està d’acord amb el professor Balduí Blanqué respecte al tema que per part de l’Equip 
Directiu falta un enfoc més estratègic. 
 
RESPOSTES 
 
Frederic Vilà – El Rector em va acompanyar i en tot moment va parlar tan sols de Vilanova. 
Demanaré a la Conselleria els dos convenis al de l’aeroport i el de Sant Cugat. 
 
Potser és cert que des de l’Equip Directiu no acabem de comunicar tota la feina feta, però 
això ho intentarem millorar. 
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1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior del dia 19/07/2018 (Doc 1/4-2018). 

 
Jaume Miquel, secretari Acadèmic, membre nat – Explica que un membre de la Junta ha 
demanat que no s’aprovi, ja que no s’ha publicat l’acta aquest matí i no s’ha pogut llegir. 
 
Enric Martín – Explica que s’ha d’esmenar el primer paràgraf de l’acta, ja que està mal 
redactat i es contradiu amb el reglament de l’Escola. 
 
Rafael Vidal – Comenta que ell va ser Secretari Acadèmic i sap de la complicació de fer les 
actes. 
 
Frederic Vilà – Explica que les Junta d’Escola es poden gravar com es fa el en Consell de 
Govern. 
 
Queda retirada per l’Equip Directiu l’aprovació de l’Acta, que es farà el la següent Junta. 

 
 

3. Aprovació del Pla de Promoció de l’EPSEVG (Doc 3/4-2018). 
 

Joan Vicent Castell, sotsdirector de Relacions Internacionals i Promoció, membre nat – 
Comenta que ja es va fer una presentació en la darrera Junta d‘Escola i ara tan sols 
explicarà el context d’aquest Pla. Es fa seguint els paràmetres del Pla de Qualitat i és 
l’Equip Directiu qui ha de presentar una proposta i la Junta d’Escola és qui l’ha d’aprovar. 
 
Explica breument el document adjuntat a la convocatòria. 
 
TORN OBERT DE PARAULES 
 
Ignasi Perat – Pregunta si per les titulacions que han baixat en demanda, està previst fer 
algun pla específic? 
 
Joan Vicent castell – No hi cap pla específic per a cap titulació, l’Equip Directiu en la seva 
política de promoció és genèrica de l’Escola. 
 
Frederic Vilà – No es fa específic per cap titulació, però si es fa alguna acció específica des 
del departament l’Escola hi donarà tot el suport. 
 
Ignasi Perat – Si no es fa un esforç específic les titulacions cauran com va passar a Química 
i a  Telecomunicacions. 
 
Emília Papiol, sotsdirectora d’Extensió Universitària – Explica que el Jaume Pérez ha fet 
alguna actuació al respecte. 
 
Balduí Blanqué – Pregunta, qui defineix el Pla de promoció? 
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Joan Vicent Castell – Qui defineix el Pla de Promoció és l’Equip Directiu i l’aprova la Junta 
d’Escola. A la Junta del Juliol es va presentar la política del pla de promoció i ara es 
presenta la pla per a la seva aprovació. 
 
Balduí Blanqué – Creu que en aquet informe falta qui fa el Pla i qui l’aprova, etc. 
 
Joan Vicent Castell – Per un error s’ha penjat una versió anterior i si que ho tenim posat.  
 
Frederic Vilà – Es penjarà la darrera corregida que si ho posa.  
 
Balduí Blanqué – També falta posar els recursos i la dotació econòmica d’aquest pla. Crec 
que és un error que no hi hagi pla estratègic per les titulacions més fluixes. 
 
Joan Vicent Castell – Prenen nota i incorporarem les polítiques en aquest fitxer. D’acord 
en fer un pla estratègic per les titulacions que estan en recés. 
 
Recursos econòmics es fan servir per exemple s’han comprat legos pels tallers, per poder 
fer els tastets de promoció. De moment no s’ha fet un Pla de Promoció amb els recursos 
inclosos. 
 
HE MARXAT 

 
4. Informació sobre el seguiment provisional del Pressupost 2018 (Doc 4/4-2018). 

 
 

5. Elecció dels membres per a cobrir les vacants de la Comissió Permanent (CP) i de les 
Comissions Consultives: CCD i CT ( CT Electricitat i CT MBDesign ) (Doc 5/4-1018). 

 
 

6. Afers de tràmit. 
 
 

7. Torn obert de paraules. 
 
 
 
S’aixeca la sessió a les 14.XXh. 
_____________________________________________________________________ 
 
El Secretari Acadèmic   Vist i plau 
  El President,  
 
 
 
Jaume Miquel Masalles   Frederic Vilà Martí 
_____________________________________________________________________ 
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